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ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 2/2017 

Sportovní komise,  

které se uskutečnilo 

v úterý 25.4. 2017 od 18:30 hodin  

v Multifunkčním centru města Heřmanův Městec.  

(zasedací místnost 1. patro). 
 

 

Přítomni:  Bc. Iva Kotorová, Mgr. Petr Kuneš, Jiří Pošík, Robert Musílek,  PharmDr. 

Jarmila Mísařová, host – Dalimil Nevečeřal 

 

Omluveni:  Ing. Jitka Holasová. 

 

Zápis: 

 

1. Na programu jednání Sportovní komise bylo projednání spolupráce sportovní 

komise a společnosti Spokul, zastupované panem Dalimilem Nevečeřalem. 

Přítomní členové komise a pan Nevečeřal  se shodli, že role Spokulu v oblasti 

sportu spočívá především v podpoře konání sportovních akcí ve sportovní hale 

a Sokolovně a zajištění provozu těchto zařízení. Dále v rámci činnosti Spokulu 

je možnost propagace a  zviditelnění každé sportovní organizace  či klubu na 

www stránkách organizace Spokul a zařazení každé mimořádné akce na tištěný 

kalendář akcí.  

Informace jednotlivým klubům o této možnosti předá Iva Kotorová. Další již 

zajistí pan D. Nevečeřal. 

2. Dalším bodem jednání byly informace z jednání Rady města, kterou přednesl 

pan Jiří Pošík.  

a) Vykoupení pozemků v areálu fotbalového stadionu, jejich cena. 

b) Jednání s Českým svazem ledního hokeje o vybudování multifunkční haly 

pro hokej a další sporty za stávající sportovní halou.  

V tomto bodě se komise shodla, že vybudování dalšího krytého sportoviště 

v Heřmanově Městci vidí jako nerentabilní a nehospodárné. 
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c) Návrh pana radního Jana Řeháka o přijetí pana Ondřeje Volejníka jakožto 

nového člena sportovní komise. V tomto bodě se komise shodla, že po 

odstoupení pana Krejčíka byla po čase komise doplněna o zástupce Sokola 

paní Mísařovou a pracuje tak v původním počtu. Komise nepovažuje za 

nutné v této době zvýšení počtu členů, ale pozve pana Volejníka na další 

jednání komise jako hosta, aby mu dala možnost prezentace návrhů a 

nových nápadů v oblasti rozvoje sportu ve městě. 

3. Sportovní komise byla vyzvána Radou města na základě rozhodnutí 

č.R/2017/054 , aby přepracovala dle předloženého návrhu pravidla pro 

udělování dotací v oblasti sportu. Komise proto navrhuje Radě města, aby 

z článku e) bod 2 byla vyjmuta věta: 

„mimořádné materiální a technické vybavení nezbytné pro fungování činnosti 

klubu, jednoty či celého sportovního odvětví ve městě .“ 

4. Předsedkyně komise seznámila členy komise s výší plnění rozpočtu z výtěžku 

loterií a sázkových her. Komise navrhuje Radě města, aby tyto finanční 

prostředky byly poskytnuty na podporu sportu v Heřmanově Městci 

prostřednictvím dotačního programu. 

5. Sportovní komise navrhuje Radě města, aby zvážila možnost vybudování 

ubytovacích kapacit pro sportovce z jiných měst, kteří by mohli využívat 

sportovní halu v Heřmanově Městci. Komise proto navrhuje dát vybudování 

ubytovacích kapacit  do plánu investic města na rok 2018. 

 

 

Zapsala:  Bc. Iva Kotorová, v.r. 
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